

EURASIAN ASSOCIATION OF PEDAGOGICAL UNIVERSITIES (EAPU)

Eurasian Association of Pedagogical Universities

The Eurasian Association of Pedagogical Universities is the first interstate public-pedagogical organization. It was created in order to integrate the sphere of education and science in support of the Eurasian Economic Union. The initiators of the Association were the Kazakh National Pedagogical University. Abaya and Moscow State Pedagogical University.

May 22-23, 2015 in Almaty on the basis of the Kazakh National Pedagogical University. Abai hosted the first meeting of the Eurasian Association of Pedagogical Universities. Today, the association includes 48 pedagogical educational institutions of the member states of the Eurasian Economic Union (the Russian Federation, the Republic of Belarus, the Republic of Kazakhstan, the Republic of Armenia, the Kyrgyz Republic).

Within the framework of the organization, Osh State University together with its partners can work in the following areas:

- strengthening of international relations, development of international and domestic traditions, innovations in the field of teacher education;**
- organization of programs of academic mobility of students, teachers and scientific and pedagogical personnel between pedagogical educational institutions;**
- publication of scientific, scientific and methodological journals in the field of education;**
- organization of open competitions of educational and methodological, scientific and methodological publications, textbooks;**
- dissemination of best practices in the field of teacher education, conducting advanced training courses for teachers, organizing scientific and methodological seminars and trainings, conferences, exhibitions and other cultural and educational events, etc.**
- Several teachers of the university took part in the forums held with the support of the Association in Moscow, Almaty, and made presentations.**

The Eurasian Association of Pedagogical Universities has its own website. For more information, please follow this link <http://euapu.ru/>

**ЕВРАЗИЙСКАЯ АССОЦИАЦИЯ ПЕДАГОГИЧЕСКИХ
УНИВЕРСИТЕТОВ (ЕАПУ)**

Евразийская ассоциация педагогических университетов

Евразийская ассоциация педагогических университетов-первая межгосударственная общественно-педагогическая организация. Он был создан в целях интеграции сферы образования и науки в поддержку Евразийского экономического союза. Инициаторами создания Ассоциации выступил Казахский национальный педагогический университет им. Абая и Московский государственный педагогический университет.

22-23 мая 2015 года в г. Алматы на базе Казахского национального педагогического университета в Абае состоялось первое заседание Евразийской ассоциации педагогических вузов. Сегодня в ассоциацию входят 48 педагогических учебных заведений государств-членов Евразийского экономического союза (Российская Федерация, Республика Беларусь, Республика Казахстан, Республика Армения, Кыргызская Республика).

В рамках организации Ошский государственный университет совместно со своими партнерами может работать по следующим направлениям:

- укрепление международных связей, развитие международных и отечественных традиций, инноваций в области педагогического образования;**
- организация программ академической мобильности студентов, преподавателей и научно-педагогических кадров между педагогическими образовательными учреждениями;**
- издание научных, научно-методических журналов в области образования;**
- организация открытых конкурсов учебно-методических, научно-методических изданий, учебников;**
- распространение передового опыта в области педагогического образования, проведение курсов повышения квалификации педагогов, организация научно-методических семинаров и тренингов, конференций, выставок и других культурно-просветительских мероприятий и др;**

Несколько преподавателей университета приняли участие в форумах, проводимых при поддержке Ассоциации в Москве, Алматы, и выступили с докладами.

Евразийская ассоциация педагогических университетов имеет свой сайт. Для получения дополнительной информации, пожалуйста, перейдите по этой ссылке <http://euapu.ru/>